



Αθήνα, 7 Ιανουαρίου 2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον κύριο Υπουργό Υγείας  

Θέµα : Σε ποια φάση βρίσκονται οι διαδικασίες για το νέο ογκολογικό νοσοκοµείο της 

Θεσσαλονίκης; 

Έχουν παρέλθει πάνω από δύο χρόνια από την χωροθέτηση του νέο ογκολογικού νοσοκοµείου της 

Θεσσαλονίκης στο πρώην στρατόπεδο Καρατάσου της Θεσσαλονίκης, ενώ πριν από µερικούς 

µήνες ολοκληρώθηκαν και µια σειρά από γραφειοκρατικές διαδικασίες σε σχέση µε την 

µεταβίβαση του ακινήτου και την έγκριση του έργου, ως έργο σύµπραξης ιδιωτικού δηµοσίου 

τοµέα. Σήµερα, το ερώτηµα είναι σε ποιο στάδιο ωρίµανσης βρίσκονται τα σχέδια δηµιουργίας του 

νοσοκοµείου και πότε αναµένεται να προχωρήσουν οι διαδικασίες της σύµπραξης ΣΔΙΤ, µε ποιους 

όρους και σε ποια κατεύθυνση. Υπογραµµίζεται ότι η Βόρεια Ελλάδα έχει τεράστια ανάγκη από 

ένα σύγχρονο δηµόσιο ογκολογικό νοσοκοµείο, το οποίο θα συµβάλλει καθοριστικά στην 

θωράκιση της υγείας της κοινωνίας και θα διευκολύνει το σύνολο των ογκολογικών ασθενών, που 

σήµερα εξυπηρετούνται σε άλλα νοσοκοµεία και δοµές υγείας της πόλης της Θεσσαλονίκης. 

Επειδή η δηµιουργία ενός σύγχρονου ογκολογικού νοσοκοµείου για την Βόρεια Ελλάδα πρέπει να 

αποτελεί κεντρικό στόχο της Πολιτείας.  

Επειδή δεν θα πρέπει να καθυστερήσει το κρίσιµο αυτό έργο  

Ερωτάται ο κύριος Υπουργός :  
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Σε ποιο στάδιο βρίσκονται οι διαδικασίες του έργου της δηµιουργίας του νέου ογκολογικού 

νοσοκοµείο στο πρώην στρατόπεδο Καρατάσου, ποια τα επόµενα βήµατα και ποιο το 

χρονοδιάγραµµα της εξέλιξης του έργου.  

Η ερωτούσα βουλευτής  

Μάλαµα Κυριακή 




